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Tid: 5 okt 2021 kl. 1900-2000. Plats: Digitalt möte 

Mötet föregicks av en föreläsning av två utvalda ambassadörer från Svenska FN-förbundet, Ebba och 

Samara, för att presentera de globala målen ur ett miljö- och klimatperspektiv kl. 1800-1900. 

Närvarande: Pehr Lind, Lars Ljungdahl, Anne Kawecki, Mats Johansson, Alenka Jejcic, Veronica Malm, 

Kerstin Karlsson, Hasse, Håkan och Gudmund 

1. Mötets öppnande 
Pehr öppnade mötet.  

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

3. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet 
Pehr utsågs till ordförande och Anne till sekreterare. Som justerare utsågs Alenka och Lars. 

4. Formalia 
Föregående protokoll nr 7; Pehr har skickat en skannad kopia på ett signerat exemplar till arkivering och 

en osignerad kopia till Lars som lägger upp det på hemsidan. 

5. Inkommen post 
Fysisk post: Ett brev har kommit från Nacka tingsrätt ang. en fastighet där naturskyddsföreningen är 

sakägare (Vattenverksamhet Mörby 5). 

Email:  

Polistillstånd för torgmöte i Nykvarn har kommit. Alenka har skickat det vidare till Pehr. 

Veronica har fått en förfrågan från en biståndsorganisation i Järna om vi vill delta i ett seminarium de 

ska arrangera. Vi hänvisade till FN-ambassadörerna. 

Studiefrämjandet har skickat en förfrågan om någon på naturskyddsföreningen har möjlighet att hålla 

en utbildning om skogen som en studiecirkel. Vi tar upp det på novembermötet. Pehr vidarebefordrar 

två länkar om det. 

Alenka skickar email till Lars Klasén att vi kan vara talesperson för de boende i Bergvik som vill rädda sin 

närmaste skog från exploatering. 

Det har kommit in ett email från en Nykvarnsbo med förfrågan ang. skogsavverkning i Sandtorp. Pehr 

hänvisade till kommunen. 

6. Ekonomi 
Ansökan om återbäringen är inskickad men pengarna har ej kommit än. Det finns ca 10.000 kr kvar på 

kontot. Kommande större utgifter till tex föreläsararvoden måste diskuteras och beslutas prospektivt. 

Man kan ev. söka ekonomiskt bidrag från ”riks” till förläsare och extra återbäring. 

7. Remisser 
Södertälje: Inget yttrande har skickats in. 

Det har kommit ett utkast till handlingsplan för klimatanpassning från kommunen. 

Mats, Lasse och Alenka vill lämna in synpunkter på den. Troligtvis vill även Lars Klasén vara med. Alenka 

kontaktar honom och Lars sätter upp ett teamsmöte om detta. Synpunkter på handlingsplanen ska vara 

inskickade senast den 15 okt-21.  

Inkomna och/eller under arbete: 
Nykvarn. Inga aktuella remisser i Nykvarn 

Mats har upptäckt att i kommunens planer för Mörby 5 tas ingen hänsyn till att det finns stora områden 

med våtmark och i Båglan stora områden med torv.  
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8. Genomförda aktiviteter 
En höst vandring i Holmsjöskogen, Nykvarn genomfördes 3 okt.  

Ca 10 personer deltog. Mycket ätbar svamp hittades. 

9. Kommande aktiviteter 
De två nästkommande mötena 2 nov och 7 dec blir både fysiska och digitala. Lokalen Demokrati är 

bokad i kommunhuset. W-lan måste fungera. Veronica kollar i förväg med kommunen. 

Veronica börjar sätta ihop vårprogrammet 2022. 

Pehr föreslår att det ska handla om vatten med föreläsningar om tex nedskräpning av haven, hur haven 

påverkas av värmeböljor och genomförande av Vattenskyddsområde Yngern. 

Vi beslutade att styrelsemötena nästa år kommer vara första onsdagen varje månad i stället för tisdag   

fr o m   februari 2022 utom i juni då det blir på onsdag 15 juni. 

Informationsmötet i Nykvarns centrum lördagen den 16 okt inleds av Pehr. Alenka och Mats hoppar in 

som avlösare. 

10. Kommande möte 
Nästa styrelsemöte är den 2/11. Det inleds med att Hassan Dincer avd. chef för återvinningscentralerna 

Returen och Tveta berättar hur de arbetar för att främja återvinning mm. 

På detta möte ska vi också ta upp frågan om att arrangera ett informationsmöte i Södertälje t.ex. om 

nedskräpning, då vi formerat en fokusgrupp mot detta. 

11. Övriga frågor 
Vattenskyddsområde Yngern. 

Fredrik Hannerz som har ett sommarställe vid Yngern kom med tips hur man ska få länsstyrelsen att 

klassa Yngern som Vattenskyddsområde. Ett argument är att sjön är en viktig framtida dricksvattentäkt.    

Det skulle bara kosta 690 000 kr. 

Frågan tas upp i vårt programarbete för år 2022. 

Pehr sammanställer ett formellt brev ang. detta till länsstyrelsen som först skickas ut till alla 

styrelsemedlemmar för granskning. 

Därefter skickas det till länsstyrelsen undertecknat av firmatecknare.  

12. Mötet avslutas 
Pehr tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet. 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

Anne Kawecki 

 

 

 

Justeras:              Lars Ljungdahl   Alenka Jejcic 


